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Kako je ovogodišnji CUC izgledao iz perspektive jednog sistemca? Zamolili smo
Mrkija, koji je redovit gost CARNetovih korisničkih konferencija, da iznese svoje subjektivno viđenje.

"Kao u pravim novinama i portalima, i portal za sistemce ima svog Urednika koji daje zadatke
piscima tekstova. Tako sam jutros dobio zadatak da napišem nešto o ovogodišnjem CUC-u.

Za nas sistemce CUC je počeo malo ranije nego za ostale sudionike. Već je postala tradicija da se
večer prije početka konferencije sistemci negdje nađu, vide i čuju nešto korisno, a usput i nešto
marendaju. Ove godine su nas odveli u tvornicu električnih automobila i bicikala Rimac. Nažalost,
kiša nas je spriječila da se bavimo biciklizmom na struju, a automobile nam nisu dali voziti. Prije
razgledanja tvornice Branko Radojević je popričao s našim kolegom Icom (Ivan Rako) o njegovim
putovanjima po svijetu. Uz zanimljivu priču vidjeli smo i fotografije iz svih krajeva svijeta. Tvornicu
smo kasnije razgledali, upoznali su nas s proizvodnim procesom. Sve nas je to dobro umorilo, pa nam
je domjenak dobro dosao da obnovimo energiju. Bilo je i viška hrane, očito sistemci paze na liniju.

A ujutro se krenulo ozbiljno, preuzimanje akreditacija i predavanja. sys.trek u dvorani Tomislav 3.
Nakon uvodnog govora voditelja sys.treka Branka Radojevića, došao je i red na mene. Ispričao sam
priču iz pionirskih vremena o svom radu na izgradnji CARNet mreže u Dalmaciji i ostalim
aktivnostima povezanim s tim.

Sys.trek je, kao i prošle godine, popunio sve raspoložive termine, a dogodilo se i preklapanje jednog
predavanja i radionice. Dobro je da je program sys.treka bogat, iako to stvori probleme jer i na
drugim sekcijama CUC-a bilo zanimljivih predavanja. Opći je dojam da je sadržaj sys.treka bio
malčice manje zanimljiv od prošlogodišnjeg (to naravno, ne znači da je bio loš). Meni se najviše
svidjela radionica 'Mediagoblin - decentralizirajmo multimediju' koju je održao Matija Nalis.

Sistemci nisu bili aktivni samo na sys.treku - kolegica sa FESB-a Lada Sartori održala je predavanje o
svojim pozitivnim iskustvima s online igrama i druženju s ljudima koje ne bi upoznala da nije on-line
igara. U istoj sekciji je i Ljubomir Hrboka prosvjetarima održao predavanje o sigurnosti lozinki.

Ovogodišnji CUC je bio dobro organiziran, a tehničkih problema skoro nije ni bilo (za razliku od ranijih
godina). Hotel Antunović pokazao se kao dobro mjesto za ovu konferenciju. Prostori su ugodni i
dobro opremljeni. Jedina mana je suhi zrak, što traži od polaznika da u pauzama piju veće količine
vode. Ručkovi su bili servirani u hotelskom samoposlužnom restoranu, hrana je bila vrlo dobra. I
najvažnije, osim besplatnih bezalkoholnih pića, mogli smo kupiti pivo ili čašu vina. I da ne zaboravim,
u jelovniku nije bilo štrukli. Ali i to smo mogli probati na doručku...

Hotel kao mjesto održavanja konferencije bolji je izbor od fakultetskih prostora. Sudionicima je
ugodnije kad su im sobe na istom mjestu gdje i konferencija, pa se u pauzama može odmoriti u sobi,
a i ne treba se stalno tegliti prijenosno računalo. Naravno i prostori su ugodniji od fakultetskih.

Ne smijem zaboraviti i natjecanje za sistemce. Ove godine nije trebalo mnogo razmišljati - trebalo je
samo tražiti kolege i očitavati QR kodove. Tko je prvi sakupio sve kodove dobio je nagradu. Kolege iz
Osijeka su se kao i prije dvije godine dobro organizirali i pokupili sve nagrade. Zato su i na kraju
konferencije dobili nadimak 'osječka mafija'. Čuo se i prijedlog da bi sistemci trebali imati
akreditacije u drugoj boji ili neku drugu oznaku, radi lakšeg prepoznavanja.
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Ni ostali sudionici nisu uskraćeni za natjecanje - organizirana je igra asocijacija. Uz jedan veliki minus
- asocijacije su mogli čuti samo oni koji su bili u dvorani Tomislav 1. Kako je u nekim terminima bilo 8
paralelnih događanja to se pokazalo kao veliko ograničenje, pa bi bilo dobro da se ovakve igre
organiziraju tako da svi sudionici imaju uvid u zadatke.

Kako to obično bude, konferencija je brzo prošla i došli smo do kraja. Ostalo je mnogo novih
informacija i ugodnih druženja s kolegicama i kolegama. A dogodine se opet vidimo!"
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